
32 222 IXB Wijziging van de begrotingsstaten van het
Ministerie van Financiën (IXB) voor het jaar 2009
(wijziging samenhangende met de Najaarsnota)

VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN EN
ANTWOORDEN

Vastgesteld ... december 2009

De vaste commissie voor Financiën1, belast met het voorbereidend
onderzoek van dit voorstel van wet, heeft de eer verslag uit te brengen in
de vorm van een lijst van vragen met de daarop gegeven antwoorden.

De vragen zijn op 4 december 2009 voorgelegd. Bij brief van ... december
2009 zijn ze door de minister van Financiën beantwoord.

Met de vaststelling van het verslag acht de commissie de openbare
behandeling van het wetsvoorstel voldoende voorbereid.

De voorzitter van de commissie,
Blok

De griffier van de commissie,
Berck
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1
Kan binnen de categorie belastingen op rechtsverkeer een uitsplitsing
worden gemaakt tussen de aanvankelijk verwachte en uiteindelijk
gerealiseerde overdrachtsbelasting op woningen respectievelijk
niet-woningen?

2
Waarom wordt het superdividend NS niet in de Najaarsnota verantwoord?

3
Wat is de reden dat in 2009 de raming voor de ontvangen premies in het
kader van de garanties bancaire leningen is bijgeteld met € 6 mln.? Is het
jaarlijkse bedrag aan premies niet op voorhand exact bekend? Is het
denkbaar dat de € 386 mln. aan premieontvangsten die volgens bijlage 2
van de Najaarsnota in 2010 nu op € 386 mln. wordt geraamd nog ook nog
hoger uitvalt?

4
Wat is de meest actuele prognose van de ontvangsten inzake de
repurchase fee inzake de vervroegde terugbetaling door ING? Waarom
wordt in de Najaarsnota zelf gesteld dat dit bedrag minimaal € 347 mln. is
terwijl in de verticale toelichting wordt gesteld dat dit bedrag minimaal
370 mln. is? Wat verklaart het verschil?

5
Is de toename van € 106,5 mln. van het bedrag uitkeringen depositoga-
rantiestelsel Icesave, de laatste mutatie die de Tweede Kamer in dit kader
ter autorisatie voorgelegd krijgt? Zo ja, hoeveel is dan in totaal vergoed
door de Staat? Zo neen, waarom staat in bijlage 2 van de Najaarsnota dan
een bedrag van nul euro geraamd voor 2010?

6
Welk deel van de in 2009 betaalde € 193 mln. in dit kader zal naar
verwachting op welk moment door IJsland worden terugbetaald aan de
Nederlandse Staat?

7
Kan een gespecificeerd overzicht van de post belastingontvangsten van
€ 7,9 mln. worden gegeven?

8
Wat is de reden achter de hogere proceskostenvergoedingen?

9
Wat is de verklaring dat de realisatie voor uitgaven-, heffings- en
invoeringsrente € 100 mln. hoger wordt dan eerder geraamd?

10
Waarom zijn de hogere uitgaven voor de inhuur van externen, veroorzaakt
door het beheer van de in 2008 verworven deelnemingen, niet conform
afspraak verhaald op die deelnemingen?

11
Kan de regering het tekort aan belastingontvangsten uitsplitsen en de
onderscheiden oorzaken verklaren?

12
In hoeverre is er bij de mutaties in de belastingontvangsten sprake van
een structureel effect?
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13
Wat wordt precies bedoeld met het feit dat «muntverwerkers € 50 mln.
meer hebben afgestort» dan oorspronkelijk verwacht? Hoe kan zo’n groot
bedrag niet voorzien zijn?

14
Wat is de relatie tussen de uitgaventegenvaller van € 50 mln. en de
ontvangstenmeevaller van € 20 mln.? Is er per saldo sprake van een
tegenvaller van € 30 mln.? Hoe wordt deze gedekt?

15
Welk deel van het totaalbedrag van € 46,8 mln. dat in 2009 wordt
uitgegeven aan externen in het kader van de kredietcrisis is op dit
moment daadwerkelijk verhaald op de financiële instellingen?

16
Waarom is de BTW vrijstelling op meerstuks zendingen van post
vervallen? Klopt het dat postzegels wel nog steeds vrij zijn van BTW en
dat frankeren via een frankeermachine wel met BTW belast is en mitsdien
duurder?

17
In hoeverre is er bij de Afdracht Gemeentefonds sprake van een struc-
tureel effect?

18
Hoeveel kosten de reorganisatievoorzieningen bij Holland Casino?
Worden de uitgaven zoals marketingkosten daar ook bij betrokken?
Hoeveel zijn deze marketingkosten?

19
Wat is de laatste stand van zaken betreffende de hogere verkoop van loten
van de Staatsloterij? Wat voor effect heeft dit voor de omzet en afdracht
aan de Staat? Kan de invloed van de 1/5 loten daar specifiek bij worden
betrokken?

20
Waarom worden de toezichtskosten van de AFM op prospectussen niet
verhaald op de uitgevers daarvan en wat is de reden van het tekort bij het
toezicht op de financiële dienstverlener?

21
Waarom heeft Financiën een bijdrage geleverd aan de sociale zaken
campagne: «blijf positief»? Waar en wanneer is hiertoe besloten?

22
Kan een nadere uitsplitsing worden gegeven van de € 39,7 mln. die nu
extra gevraagd wordt voor de kosten van externen? Wat is de reden dat
voor de uitvoeringskosten staatsdeelnemingen in 2009 € 2,2 mln.
geraamd was, in de Voorjaarsnota slechts € 7,1 mln. is bijgeplust en nu in
de Najaarsnota € 39,6 mln. extra nodig is?

23
Kan de regering het bedrag van € 39,6 mln aan extra uitvoeringskosten
staatsdeelnemingen opsplitsen per staatsdeelneming?

24
De winstafdrachten van Holland Casino vallen tegen (-€ 21,5 mln.). Dit
wordt veroorzaakt door een lagere winstverwachting door teruglopende
bezoekersaantallen en bestedingen vanwege de economische malaise en
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door reorganisatievoorzieningen. Kan de minister dit uitsplitsen en
toelichten? Wat is de winstverwachting (en de daarmee geraamde
winstafdrachten) voor Holland Casino voor 2010? Is dit naar aanleiding
van de resultaten van dit jaar aangepast?

25
Kan de regering de verhoging van schade-uitkering EKV van € 130 mln.
uitsplitsen?

26
Vanwege de economische omstandigheden doen zich meer schades voor
dan oorspronkelijk geraamd. Hierdoor is de schaderaming € 130 mln.
naar boven bijgesteld. Welke percentage van dit bedrag is reeds
geclaimd? In hoeverre verwacht de regering de schade-uitkering de
komende jaren ook te moeten verhogen?

27
qqq Kan de minister alsnog een meer uitgebreide toelichting geven op de
uitgaventegenvaller van € 140 mln. bij de exportkredietverzekering? Wat
zijn de grootste schades die zijn uitgekeerd? Aan welke bedrijven? In
welke sectoren? In welke landen? Lopen in deze tegenvaller ook uitke-
ringen mee voor verstrekte garanties voor investering in Dubai?

28
Is er reden om aan te nemen dat ook in 2010 de feitelijke uitkeringen in
het kader van de exportkredietverzekering zullen tegenvallen?

29
De premie-inkomsten hangen samen met het aantal afgesloten polissen.
Vanwege een daling in het aantal afgesloten polissen vallen de premie-
inkomsten tegen. Hoeveel (in absolute getallen) minder polissen zijn er
reeds afgesloten in vergelijking met de voorgaande vijf jaren?

30
Het topdeel van de ontvangsten uit hoofde van de gehouden benzinevei-
lingen vallen mee (+ € 8,0 mln.). Kan de regering dit nader toelichten?
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